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 Kolejny druk 1776, uchwalenie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru Wadowicka – Tischnera, odbyli�my II czytanie, w trybie statutowym nie zgłoszono 

poprawek ani autopoprawek, przyst�pujemy do głosowania. 

 Kto z Pa�stwa jest za? 

 Kto przeciw? 

 Kto si� wstrzymał? Prosz� o wynik. 

 32 osoby za, 

 0 przeciw, 

 0 wstrzymało si�. Stwierdzam, �e uchwała według druku Nr 1776 została przyj�ta 

przez Rad� Miasta Krakowa. 

 Kolejny druk Nr 1784, uchwalenie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru Linia tramwajowa od p�tli Krowodrza Górka do Górki Narodowej – 

Zachód w Krakowie. Odbyli�my II czytanie, w trybie statutowym poprawki zgłosił Pan 

Radny Janusz Chwajoł. Przyst�pujemy do głosowania poprawki Pana Radnego. 

 Kto z Pa�stwa jest za? 

 Kto przeciw? 

 Kto si� wstrzymał? Prosz� o wynik. 

 9 osób za, 

 18 przeciw, 

 3 osoby wstrzymały si�. Stwierdzam, �e Rada odrzuciła poprawk� Pana Janusza 

Chwajoła do druku 1784. Głosujemy projekt uchwały, bez poprawki bo została odrzucona, 

czyli głosujemy cały druk. 

 Kto z Pa�stwa jest za? 

 Kto przeciw? 

 Kto si� wstrzymał? Prosz� o wynik. 

 29 osób za, 

 3 przeciw. 

 0 wstrzymało si�. Stwierdzam, �e uchwała według druku Nr 1784 została przyj�ta. 

Bardzo prosz� o wydruk, Pan Radny Chwajoł prosi o wydruk. Przepraszam Pa�stwa, bez 

takich komentarzy, chce tramwaje, trudno, tak si� czasem zdarzy, �e człowiek mo�e si�

pomyli�, pomyłki s� rzecz� ludzk�, ja te� jestem tylko człowiekiem. Przechodzimy do 

kolejnego druku. 

 Kolejny druk Nr 1751, tryb pracy nad projektem uchwały bud�etowej  Miasta 

Krakowa. W trybie statutowym zgłoszono poprawki, zgłosiła poprawki Pani Radna Migacz, 

bardzo prosz� Pani� Dyrektor Okarmus i mamy autopoprawk� dor�czon� 31 sierpnia. 

Dyrektor Wydziału Bud�etu Miasta – p. M. Okarmus 

Pani Przewodnicz�ca! Szanowni Pa�stwo! 

To jest zgłoszona jedna poprawka do druku 1751 przez Pani� Katarzyn� Migacz – Radn�

Miasta Krakowa, to jest po prostu jedno poprawka, opinia Pana Prezydenta oczywi�cie jest 

negatywna, ju� była przedstawiana wcze�niej. 


